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 נכחו גם בישיבה:
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-  
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 על סדר היום :

 

 .אישור תברי"ם לפי הרשימה המצורפת  .1

 ש המועצה.הודעות ראשונות ו .2
 

 : מועצההש לב, ראשמאוזי פ
 

ממר נביה מנהל מח' יום , אבקש ברוכים הבאים ברשותכם נתחיל סדר ה ,שלום לכל הנוכחים 
 שנאלץ להיעדר מהישיבה .מועצה ת התברי"ם במקום גזבר הסביר אהחינוך לה

 
 לפי הרשימה שלהלן.תברי"ם אישור  : 1נושא מס' 

 
 
 
 
 
 



 
 
 
 

 :מר נביה 
 
ל הפיס וייעודם לפעילויות הקשורים עם החינוך כולם במימון מפעסביר לחברים את התברי"ם שמ

 .לפי הרשימה שלהלן ומוסדות החינוך
 

שנת  שם הפרויקט 'מס
 תקציב

 הערות סכום תקציב מממןמשרד 

   ₪ 582,780  מ. השיכון 2022 פעילות לגיל הרך ) גנים ( 1
   ₪ 631,462 מפעל הפיס 2022 קירוי מגרש כדורסל 2
בי"ס וריהוט ל ציוד 3

 גלובאלי
    ₪  150,000 מפעל הפיס 2022

תכנית הפעלה בתחום  4
 הרווחה) בתי ספר(

   ₪ 23,400 מפעל הפיס 2022

תכנית הפעלה בתחום  5
 הרווחה ) גנים(

   ₪ 100,000 מפעל הפיס 2022

תכנית הפעלה בתחום  6
 הרווחה) גיל רך גנים(

   ₪ 76,000 מפעל הפיס 2022

פעלה בתחום תכנית ה 7
 ) קשישים(  הרווחה

   ₪ 50,000 מפעל הפיס 2022

תכנית הפעלה בתחום  8
 הרווחה) גיל רך גנים(

   ₪ 49,000 מפעל הפיס 2022

   ₪ 150,000 הפיסמפעל  2022 מלגות לסטודנטים 9
 

 ד"ר יוסף:
 

למלגות תי לייעד תקציב , בתקציב השנתי ביקש אני מבקש להעיר שבעניין המלגות לסטודנטים
ל. לכן אבקש לסטודנטים שלומדים בחו"ל ולצערי לא היה ביטוי למלגות לאלה שלומדים בחו"

 בי למלגות.בתקציב הבא לייעד סעיף תקצי
 

 פאוזי:
 

  ? ד ומי נגדעי באבקש הצבעה , מ  מנהל מחלקת החינוך  ילאחר הסבר
 

 פה אחד. -בעד
 אין מתנגדים . -נגד

 .אין נמנעים -נמנע
 
 

 החלטה:
 

 הוחלט פה אחד לאשר את התברי"ם שלעיל.
 

 .  19:20 , שעה       13.12.22  ש המועצה מודה לכל הנוכחים, הישיבה ננעלה היוםרא
 
 
 
 

             
 המועצה, מנכ"ל קלדעו"ד וסים מו         ראש המועצה ב ,פאוזי משל    
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